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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «Crisisbedden bestaan niet meer» 
(ingezonden 31 januari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Crisisbedden bestaan niet meer»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de situatie zoals beschreven in dit artikel als meer dan 
schrijnend dient te worden gekwalificeerd? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat patiënten niet van het kastje naar de muur mogen 
worden gestuurd terwijl zij spoedig hulp nodig hebben? Zo ja, waar is het 
hier dan toch misgegaan? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat als een huisarts inschat dat een crisisplek noodzakelijk 
is, dit voldoende moet zijn om een patiënt te plaatsen? Zo ja, hoe gaat u er 
voor zorgen dat dit in de toekomst ook het geval zal zijn? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Kent u meer signalen dat er geen of niet op tijd crisisbedden voor acute 
gevallen beschikbaar zijn? Zo ja, waaruit bestaan die signalen? Zo nee, 
betekent dit dan dat het in het bericht genoemde geval geheel op zichzelf 
staat? 

Vraag 6
Kunt u de Kamer een overzicht doen toekomen van het aantal crisisbedden 
en de mate waarin deze bezet zijn?

1 Medisch Contact, 25 januari 2018
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